

思源館啤酒競飲比賽 Si Yuan Amenities Centre Beer Drinking Competition 8/10/2010

書院思源文娛中心會所管理委員會舉辦啤酒競飲大賽，同學們爭先競飲啤酒，比賽氣氛熱烈。

The College Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee organised a beer drinking competition. Students competing excitedly in drinking beer.



大學本科入學資訊日 Orientation Day for Undergraduate Admissions 9/10/2010

院長馮國培教授（右三）與聯合書院學生大使於百萬大道向預科生介紹書院。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (third from right), and United College student ambassadors, promoted the College to secondary school students at University Mall.



書院聚會 College Assembly 講題：遊走熱情與專業之間：個人的歷程 Topic: Negotiating Passion & Profession: A Personal Journey 11/10/2010



院長馮國培教授（左）致送紀念品予書院聚會講者，聯合書院洽蕙藝文訪問學人姚進莊博士（中），由書院輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left), presented a souvenir to Dr. Josh Yiu, Hop Wai Visiting Fellow in Art and Culture of United College (centre), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.

書院午餐講座 College Life Committee Luncheon Talk 12/10/2010



聯合書院洽蕙藝文訪問學人姚進莊博士擔任午餐講座主講嘉賓，講題為「終身學集：如何以有限資源建立博物館典藏」。

Dr. Josh Yiu, Hop Wai Visiting Fellow in Art and Culture of United College, delivered a luncheon talk on "Acquisition of a Lifetime: How to Develop a Collection with Limited Resources".

院長馮國培教授（右）致送紀念品予姚進莊博士（中），由書院生活委員會主席陳鷹強教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a souvenir to Dr. Josh Yiu (centre), accompanied by Professor Chan Ying-keung, Chairman of the College Life Committee.



書院行政人員探訪湯若望宿舍宿生 College Executives Visited Residents of Adam Schall Residence 14/10/2010

院長馮國培教授、書院輔導長王香生教授、院務主任李雷寶玲女士及湯若望宿舍舍監麥陳淑賢教授前往湯若望宿舍探望馬悅君同學（上圖）和冼樂浚同學（下圖），以表達對同學的關愛。

To show support and care to students, Professor Fung Kwok-pui, College Head, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, Mrs Christina Li, College Secretary, and Professor Barley Mak, Warden of Adam Schall Residence, visited Miss Ma Yuet-kwan (upper picture) and Mr Sinn Lok-tsun (lower picture) at Adam Schall Residence.



聯合書院岑才生學長計劃學員簡介會 UC Shum Choi Sang Mentorship Programme - Mentees' Briefing Session 14/10/2010



超過八十位聯合書院同學出席新一屆岑才生學長計劃學員簡介會。

Over eighty United College students attended the mentees' briefing session of the UC Shum Choi Sang Mentorship Programme.